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Адрес Viomal S.A. 
Vatontas N. Artakis  
346 00 Artaki

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Production

Of course VIOMAL´s quality management system is certified according to the ISO 9002 standard, which verifies the excellent quality of its products.  
Packaging the finished products involves the use of cardboard boxes in order to ensure no damage to it during transport. 
The company´s storage capacity of spacer bars allows delivery times to be set with precision and in short times.

Capability

VIOMAL S.L. has the capability of an annual production of 40.000 linear meters per year in spacer bars. Corner-keys of polypropylene, which is also in
our production range, enable us to offer a complete solution to our clients.

Excellent Quality

VIOMAL S.A. is supplied with by ELVAL S.A.(VIOHALKO Group), which holds 50% of VIOMAL S.A. share capital. This ensures excellent quality and
timely delivery of the end product. 
  

Company Profile of Viomal S.A.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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